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PROTOKOŁ NR 2t 2021 z zebrania

Zarządu Osiedla n,Centrumnnz dnia 17 września

W dniu 17 września 2021 roku odbyło się spotkanie członków Zauądu Osiedla

,,CENTRUM" ( obecnych 5 osób, 1 nieobecna) .

1. Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych.

2. Przewodnicząca powiadomiła zebranych, że temat 10 koszy parkowych praktycznie jest

jużzamknięty. Jedynie co, to nastąpiła zmiana, strażacy z OSP pzy ul. Barlickiego nie

zamontują ich nam. Dlatego montaż koszy pzesunął się w czasie, Miejsca ich instalacji

pzewodnicząca wskazała Panu Prezesowi z OSP Dziedzice, Krzysztofowi Ryłko, Strażacy

zamontują je do końca wześnia br,,za co juź dzisiaj pięknie z całego serca dziękujemy.

3. Drugim tematem był koziołek, który przebywa w parku, na terenie O. Jezuitów w klasztoae,

od około 5 miesięcy. Rozmawialiśmy wiele razy z O. Jezuitami, mówi]i nam, zeby koziołka

pzed zimązabrać, chcąc pomóc, paewodnicząca przekazała niezbędne informacje ijakie

są procedury,że muszą O. Jezuici napisać pismo albo do nas, do Zaządu,przekazała

także, że chętnie pomozemy albo do Gminy, do Wydziału Ochrony Środowiska. Nam

koziołek nie przeszkadza,jest piękny, wielu Mieszkańców przychodzi i na niego patrzą,

robią zdjęcia, ale puecież chodzi tu o bezpieczeństwo ludzi i o Jego dobro, jakby nie

patuył to dzikie zwierzę. Póki co do nas nie wpłyn$o żadne pismo od O. Jezuitow.

4. Kolejnym tematem były miejsca postojowe przy ul. Piłsudskiego, które są wykonane z płyt

aźurowych, Pzewodnicząca zaprosiła pozostałych członków Zaządu Osiedla aby się

spotkać w terenie, właśnie na tych płytach ażurowych. Jednogłośnie stwierdziliśmy, że są

one do poprawienia. Na pewno temat ten pzekażemy niezwłocznie do Wydziału lZD.

5. Pzewodnicząca przeczytała sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla, przygotowała je

zetelnie jak co roku, zostanie ono odczytane na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców.

6. Pzeczytała również dotychczasowe złożone wnioski, które równiez przedstawimy na

Ogólnym zebraniu. Wszystkie informacje umieszczamy na bieźąco, na naszych tablicach

informacyjnych.

7. Ostatnim tematem naszego spotkania było ustalenie terminu Ogólnego zebrania

Mieszkańców. Jednogłośnie podjęliśmy uchwałę, że Ogólne zebranie Mieszkańców

odbędzie się 04 października2a2lr., tj. poniedziałek
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o godz. 17,00 w Szkole Podstawowej nr 5, w Czechowicach-Dziedzicach, Zebranie odbędzie
się w reŻimie sanitarnym, przy wejściu na salę będziemy pzeprowadzać dezyntekcję rąk, W
czasie zebrania nalezy pamiętaó o zasłonięciu ust i nosa.

przewodnicząca podziękowała wszystkim za pizybycie i zamknęła obrady.

%,ń
rn11o{9icąca?arządu

":WyM'

( pzewodnicząca )

MułĄ
( sekretarz - Marek Pzesór)

Otzymują:

a) 1x Biuro Raady Miejskiej

b) 1x ala


